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Jegyzőkönyv 

Készült Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ifjúsági és Sportbizottságának 
2024. május 14. napján a Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Kistanácskozó termében 
megtartott soros nyílt üléséről. 

Jelen vannak: 

A Bizottság részéről: 
Vidovics Zoltán a bizottság elnöke 
Kovács János a bizottság tagja 
Benkö István a bizottság tagja 
Szakái Sándor a bizottság tagja 

és a mellékelt jelenléti ív alapján 

Vidovics Zoltán: 
Köszöntötte a megjelent bizottsági tagokat és meghívottakat. 
Megállapította, hogy a bizottság 4 fővel van jelen, az ülés határozatképes és megnyitotta. 
Javasolta, hogy az írásban kiadott napirendeknél az Egyebek között tárgyalja a Bizottság a 
most kiosztott Sportközpont kérelmet és aszerint végezzék munkájukat. 
Kérdezte, hogy a napirenddel kapcsolatban van-e más javaslat? 
Megállapította, hogy nem volt más javaslat. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért azzal, hogy a módosított napirend alapján végezzék 
munkájukat, szavazzon. 

Megérkezett az ülésre: Pásztor Antal a bizottság tagja 
A Bizottság létszáma: 5 fő 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot 4 igen és 1 tartózkodás mellett elfogadta és 
meghozta az alábbi határozatot: 

18/2024. (V.14.) ISB 
Tárgy: Napirend 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és Sportbizottsága az ülés 
napirendjét az alábbiak szerint határozta meg: 

Testületi előterjesztések: 
1./ Szentes Város Önkormányzata 2023. évi gazdálkodásról szóló beszámoló (5) és a 

Független könyvvizsgálói jelentés (5/1) 
2./ Szentesi Sport- és Üdülőközpont Nonprofit Kft. 2023. évi tevékenységéről szóló beszámoló 

(9) 
Bizottsághoz beérkezett kérelmek: 
3./ Four Diamonds Sportegyesület póttámogatási kérelme 
4./ Szilver TSE póttámogatási kérelme 
5./ Egyebek - Sportközpont kérelme 
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1./ Szentes Város Önkormányzata 2023. évi gazdálkodásról szóló beszámoló (5) és a 
Független könyvvizsgálói jelentés (5/1) 

Vidovics Zoltán: 
Megkérdezte Balogh Imre urat, a Számviteli és Tervezési Iroda vezetőjét, van-e szóbeli 
kiegészítése? 

Balogh Imre: 
Elmondta, hogy az előterjesztés a tavalyi év munkáját minősíti szakmailag és azt 
elfogadhatónak javasolja a Képviselő-testületnek. Az elmúlt év során kicsit bővültek a 
lehetőségek. 

Vidovics Zoltán: 

Megkérdezte, hogy milyen irányban, területeken bővültek a lehetőségek? 

Balogh Imre: 
A támogatásokat emelte ki, pl. a sporttámogatást, amelyet a Képviselő-testület 2021-2022-
ben visszafogott. 
Vidovics Zoltán: 
Megkérdezte, van-e kérdés, vélemény az előterjesztéssel kapcsolatban? 
Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem volt. 
Megköszönte a beszámoló összeállítását, örült a független könyvvizsgálói jelentésben 
leírtaknak. 

Kérte a Bizottságot, aki egyetért a 2023. évi gazdálkodásról szóló beszámoló és a Független 
könyvvizsgálói jelentés tárgyú előterjesztésekkel és a Képviselő-testületnek a 
rendelettervezet és a könyvvizsgálói jelentés elfogadását javasolja, szavazzon: 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (5 igen szavazattal) elfogadta és 
meghozta az alábbi határozatot: 

19/2024. (V.14.) ISB 
Tárgy: Szentes Város Önkormányzata 2023. évi gazdálkodásról szóló beszámoló (5) és 

a Független könyvvizsgálói jelentés (5/1) 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és Sportbizottsága megtárgyalta 
Szentes Város Önkormányzata 2023. évi gazdálkodásról szóló beszámoló (5) és a 
Független könyvvizsgálói jelentés (5/1) tárgyú előterjesztéseket és a Képviselő-testületnek 
a rendelettervezet és a könyvvizsgálói jelentés elfogadását javasolja. 

2.1 Szentesi Sport- és Üdülőközpont Nonprofit Kft. 2023. évi tevékenységéről szóló 
beszámoló (9) 

Vidovics Zoltán: 
Megkérdezte Dr. Kerekes Valériát, a Szentesi Sport- és Üdülőközpont ügyvezetőjét, hogy van-
e szóbeli kiegészítése? 

Dr. Kerekes Valéria: 
Az anyaggal kapcsolatban kiemelte, hogy az évvégén keletkezett 15 millió Ft eredmény két 
dolognak köszönhető. Egyik oka, hogy pótlólagos forrást kaptak az Önkormányzattól tavaly 



ősszel, mivel a tervezett bevételeket nem tudta megfelelő mértékben hozni az intézmény. A 
másik, hogy a likviditási helyzetük - az MVM-es és szállítási szolgáltató váltásnál - miatt 
akkora nyomás nehezedett az intézményre, hogy november-decemberben a nem közvetlenül 
az üzemeltetési hibaelhárításhoz kapcsolódó anyagbeszerzéseket az ügyvezető leállította. A 
likviditási helyzetet nagymértékben rontotta az előző évi 23 millió Ft-os veszteség, melyet most 
valamennyire korrigál a 15 millió Ft nyereség. 

Vidovics Zoltán: 

A kiadások extra magasak, megkérdezte mi a helyzet a bevételi oldallal? 

Dr. Kerekes Valéria: 
A létesítményhasználatnál és a szállás bevételnél volt jelentős elmaradás. Ennek egyik fő oka 
az volt, hogy a sportturizmus rendkívüli módon megtorpant. A legnagyobb húzóerő a Szentesi 
Vízilabda Klub munkája és az ahhoz kapcsolódó tornák és edzőtáborok szervezése. Mostmár 
elkezdett tisztulni a kép, így már közvetlenül az Üdülőközpontot keresik a klubbok, az MVLSZ 
és más sportágaktól is kaptak megkeresést, így egyre többen veszik igénybe az intézményt 
táborozás céljából a pl. szikronúszók, úszók, vízilabdások. 
Vidovics Zoltán: 
A Szentesi Vízilabda Klubbal kapcsolatban megkérdezte, hogy a nyári legforgalmasabb 
időszakban történő teljes üdülőház lefoglalása, változtatható-e oly módon, hogy az 
Üdülőközpontnak legalább egy foglalási díj maradjon a számláján, vagy ez szerződés nem 
aláírásához vezetne? 

Dr. Kerekes Valéria: 
Gémes László, a Szentesi Vízilabda Klub elnöke leállította azt a régi Mega Sportos 
szerződést, ami hátrányos volt az Üdülőközpontra nézve. Mivel a tornákat és edzőtáborokat 
mindig az utolsó pillanatban szervezik és későn is jelzik a szállás igényt, így már csak maradék 
helyekre tudnak foglalni. Ezeknél az új foglalásoknál bár azt az előleget nem biztosítják, mint 
egy normál vendég a foglalásnál, de mivel maradék helyre foglaltak, így véleménye szerint 
ennek kisebb a jelentősége. 

Vidovics Zoltán: 
Megkérdezte van-e kérdés, vélemény az előterjesztéssel kapcsolatban? 
Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem volt. 

Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért a Szentesi Sport- és Üdülőközpont Nonprofit Kft. 2023. 
évi tevékenységéről szóló beszámoló tárgyú előterjesztéssel és a Képviselő-testületnek a 
határozati javaslat elfogadását javasolja, szavazzon. 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (5 igen szavazattal) elfogadta és 
meghozta az alábbi határozatot: 

20/2024. (V.14.) ISB 
Tárgy: Szentesi Sport- és Üdülőközpont Nonprofit Kft. 2023. évi tevékenységéről szóló 

beszámoló (9) 

HATÁROZAT 

A Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és Sportbizottsága megtárgyalta 
"Szentesi Sport- és Üdülőközpont Nonprofit Kft. 2023. évi tevékenységéről szóló 
beszámoló" tárgyú előterjesztést és a Képviselő-testületnek a határozati javaslat elfogadását 
javasolja. 



3.1 Four Diamonds Sportegyesület póttámogatási kérelme, Szilver TSE póttámogatási 
kérelme, Egyebek - Sportközpont kérelme 

Vidovics Zoltán: 
Javasolta, hogy ezeket egyben tárgyalják, de külön szavazással. Elmondta, hogy a 2 millió Ft-
os tartalékkeretre 3 szervezet nyújtott be támogatási igényt. 

Szakái Sándor: 
Érintettségét jelezte, ezért nem kíván résztvenni a Four Diamonds Sportegyesület 
póttámogatási kérelmének döntésében. 

Vidovics Zoltán: 
Elfogadta a bejelentést. 
Elmondta, hogy a Four Diamonds Sportegyesület 500 eFt igényt nyújtott be 
létesítményhasználatra és óvodai úszás díjazásra. 

Kovács János: 
Megkérdezte, hogy minden sportegyesület ki lett-e értesítve arról, hogy van tartalékkeret és 
benyújtható póttámogatási kérelem? 

Kovács Zsuzsa: 
Elmondta, hogy nem lettek külön kiértesítve a sportszervezetek, aki kérdezte, hogy van-e 
tartalék, tájékoztatva lett. Korábban is volt arra példa, hogy küldtek be igényt, de már nem 
volt tartalék, ami osztható lett volna. A Szilver TSE a múlt hónapban a Bizottsághoz intézett 
levele válaszaként küldte meg kérelmét. 

Vidovics Zoltán: 

Megkérdezte van-e javaslata a Bizottságnak, mennyi támogatást kapjon az egyesület? 

Pásztor Antal: 
Egyetért Kovács János bizottsági taggal azzal kapcsolatban, hogy a 2 millió Ft-os keretre több 
egyesület is benyújthatta volna igényét, ha ki lettek volna értesítve. A hozzá tartozó Szent 
László Lovas Sport Klub sem tudott így erről a lehetőségről. 
Kovács Zsuzsa: 
A Szent László Lovas Sport Klub a márciusi döntést követően megkapott levelében 
tájékoztatást kapott arról, hogy a kérelmét a Bizottság nem tárgyalta, azonban lehetőséget 
biztosít arra, hogy egy újabb pályázat benyújtásával a tartalék keret terhére kapjon támogatást. 
A klub azóta sem nyújtott be igényt a tartalék keret terhére. 

Kovács János: 
Javasolta, hogy a Bizottság vegye le napirendről a beadványokat és az egyesületek 
kiértésítése után beérkező kérelmek ismeretében döntsön az igényekről, vagy pedig kerüljön 
a teljes keret kiosztásra a beérkezett igények arányában. 

Pásztor Antal: 
2 millió Ft-ról van szó, lehet várni júniusig az új igények beérkezésére (ha kiértesítik az 
egyesületeket), de véleménye szerint a tartalékot osszák most ki. 

Dr. Danyi Katalin: 
Jelezte, hogy Kovács János bizottsági tagnak ügyrendi javaslata volt, hogy napirendről vegyék 
le és halasszák el a döntést, ezért kéri, hogy a Bizottság szavazzon róla. 



Vidovics Zoltán: 
Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért azzal, hogy a jelenlegi ülésre beérkezett kérelmeket a 
Bizottság vegye le napirendről és a következő ülésen döntsön róla az addig beérkezett igények 
ismeretében, szavazzon. 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot 2 igen és 3 nem szavazat mellett nem fogadta 
el. 

Kovács János bizottsági tag elhagyta a termet. 
A Bizottság létszáma: 4 fő 

Pásztor Antal: 

Kérte Rakk Lászlót, a Sportközpont igazgatóját foglalja össze kérelmét. 

Rakk László: 
A sportegyesületek az év folyamán bármikor kérhetnek támogatást, csakúgy, mint Ő is, mint 
intézmény. A dr. Papp László Városi Sportcsarnok leégése óta az egyik legnagyobb 
rendezvény a Hungerit Teremlabdarúgó Kupa megszűnt a városban. A város másik nagy 
rendezvénye a Szentes-Csongrád gátfutás (idén már 27. éve kerül megrendezésre), melynek 
lebonyolítását a Sportközpont évek óta a háttérben segítette. Az előkészületek már 
elkezdődtek és felvetődött, hogy a városnak nincs rajtkapuja, mely a rendezvényeknél 
felállításra kerülhetne, mindig kölcsön kell kérni valamelyik más várostól, szervezettől. így 
született meg az az ötlet, hogy a Sportközpont szerezzen be egy rajt/cél kaput, melyet 
nemcsak a gátfutásnál, hanem térítésmentesen kölcsön lehetne kérni a városban zajló más 
rendezvényeknél is, de a tulajdonosa a Sportközpont lenne. 
Pásztor Antal: 

Megkérdezte, hogy ez olyan rajt/célkapu, ami az időt is mutatja? 

Rakk László: 
Ez egy egyszerűbb kivitelű rajtkapu lenne, villanymotorral felfújható és két oldalt tépőzárral 
felhelyezhető a szponzorok lógója, sajnos ennek ennyi az ára. 
Szakái Sándor: 
Megkérdezte, hogy mennyi támogatásra lenne szüksége az intézménynek a beszerzéshez, 
amit, ha szükséges még ki tudnak egészíteni? 

Rakk László: 
Ennek a költsége nem szerepel a költségvetésben, ha minimális támogatást kap az intézmény 
(pl. 50 eFt), azt nem tudják fogadni, mert annyit nem tudna a Sportközpont önerőből 
hozzátenni. 

Benkő István: 
Támogatja Rakk László elképzelését, mert véleménye szerint a legnagyobb tömegrendezvény 
a gátfutás, még akkor is, ha kevesebben voltak az elmúlt években. A rajtkapu nemcsak a futó 
programoknál, hanem esetleg díjazásnál és egyéb esetekben is használható lenne, így jobban 
kihasználhatóvá válna és támogatandó célnak tartja. 

Vidovics Zoltán: 
Megkérdezte, van-e kérdés, vélemény a kérelmekkel kapcsolatban? 
Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem volt. 
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Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért azzal, hogy a Four Diamonds Sportegyesület kérelmét 
300 eFt-tal támogassa a Bizottság, melyet a kérelmében megjelölt létesitményhasználatra és 
óvodai úszóversenyhez kapcsolódó díjazásra (érmek beszerzésére és oklevélre) fordíthat, 
szavazzon: 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (3 igen szavazattal), (1 fö nem 
vett részt a szavazásban) elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

21/2024. (V.14.) ISB 
Tárgy: Four Diamonds Sportegyesület póttámogatási kérelme 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és Sportbizottsága megtárgyalta 
a Four Diamonds Sportegyesület póttámogatási kérelmét és a sporttámogatási keret terhére 
300 eFt-os támogatásáról döntött, melyet a kérelmében megjelölt létesítményhasználatra és 
óvodai úszóversenyhez kapcsolódó díjazásra (érmek beszerzésére és oklevélre) fordíthat. 

A határozatról értesítést kapnak: 
1. Four Diamonds Sportegyesület 
2. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal oktatási és sportreferense 
3. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Számviteli és Tervezési Iroda 

Vidovics Zoltán: 
A Szilver TSE-nek 400 eFt támogatást javasol. 

Pásztor Antal: 
300 eFt támogatást javasol. 

Benkő István: 
300 eFt támogatást javasol. 

Szakái Sándor: 
300 eFt támogatást javasol. 

Vidovics Zoltán: 
Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért azzal, hogy a Szilver TSE kérelmét 300 eFt-tal 
támogassa a Bizottság, melyet a kérelmében megjelölt versenyengedélyek kiváltására 
fordíthat, szavazzon: 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (4 igen szavazattal) elfogadta és 
meghozta az alábbi határozatot: 

22/2024. (V.14.) ISB 
Tárgy: Szilver TSE póttámogatási kérelme 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és Sportbizottsága megtárgyalta 
a Szilver TSE póttámogatási kérelmét és a sporttámogatási keret terhére 300 eFt-os 
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támogatásáról döntött, melyet a kérelmében megjelölt versenyengedélyek kiváltására 
fordíthat. 

A határozatról értesítést kapnak: 
1. Szilver TSE 
2. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal oktatási és sportreferense 
3. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Számviteli és Tervezési Iroda 

Vidovics Zoltán: 
Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért azzal, hogy a Sportközpont kérelmét 500 eFt-tal 
támogassa a Bizottság, melyet a kérelmében megjelölt rajt/cél kapu beszerzésére fordíthat, 
szavazzon: 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (4 igen szavazattal) elfogadta és 
meghozta az alábbi határozatot: 

23/2024. (V.14.) ISB 
Tárgy: Sportközpont kérelme 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és Sportbizottsága megtárgyalta 
a Sportközpont kérelmét és a sporttámogatási keret terhére 500 eFt-os támogatásáról döntött, 
melyet a kérelmében megjelölt rajt/cél kapu beszerzésére fordíthat. 

A határozatról értesítést kapnak: 
1. Sportközpont 
2. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal oktatási és sportreferense 
3. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Számviteli és Tervezési Iroda 

Vidovics Zoltán: 
Más bejelentés nem lévén megköszönte a részvételt és az ülést 14 óra 35 perckor órakor 
bezárta. 

HATÁROZAT 

K.m.f. 

Vidovics Zoltán 
a bizottság elnöke 

Pásztor Antal 
bizottsági tag 
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Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
Ifjúsági és Sportbizottságától 

MEGHÍVÓ 
Az Ifjúsági és Sportbizottság soron következő ülését 

2024. május 14-én (kedden) 14.00 órára 

a Városháza Kistanácskozó termébe összehívom. 

Javasolt napirendi pontok: 
Testületi előterjesztések: 
1./ Szentes Város Önkormányzata 2023. évi gazdálkodásról szóló beszámoló (5) és a 

Független könyvvizsgálói jelentés (5/1) 
2./ Szentesi Sport- és Üdülőközpont Nonprofit Kft. 2023. évi tevékenységéről szóló 

beszámoló (9) 

Bizottsághoz beérkezett kérelmek: 
3./ Four Diamonds Sportegyesület póttámogatási kérelme 
4./ Szilver TSE póttámogatási kérelme 
5./ Egyebek 

Kérem, hogy a bizottsági ülésen megjelenni szíveskedjék. 

Szentes, 2024. május 9. 

Vidovics Zoltán sk. 
Ifjúsági és Sportbizottság elnöke 

Kapják: 
1./ A bizottság tagjai 
2 . /Á l landó meghívottak 

A kiadmány hiteléül: 

Kovács Zsuzsa sk. 
leíró 





JELENLETIIV 
az Ifjúsági és Sportbizottság 2024. május 14. 14.00 órakor megtartott soron következő 

ülésén megjelentekről 

A Bizottság tagjai: 

Vidovics Zoltán elnök 

Pásztor Antal 

Kovács János 

Benkő István 

Szakái Sándor 

Meghívottak: 

Szabó Zoltán Ferenc polgármester 

Kiss Csaba István alpolgármester 

Döbrőssyné dr. Seres Ilona jegyző 

Dr. Danyi Katalin aljegyző 

Balogh Imre Számviteli és tervezési irodavezető 

Dr. Tabajdi Ágnes Jegyzői irodavezető 

Vidovicsné Molnár Zsuzsanna 

közművelődési, civil, ifjúsági és esélyegyenlőségi referens 

Borbás Edit, Szentes DSB 
Dr. Kerekes Valéria, Szentesi Sport,- és Üdülőközpont 
Nkft. ügyvezetője 

Rakk László, Sportközpont igazgatója 

Kovács Zsuzsa, jegyzőkönyvvezető 
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